
PROTOKÓŁ Nr XXV.2017

z XXV sesji VII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu 
20 marca 2017 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 14.00 – 17.40

W sesji uczestniczyło 15 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń – Radna Henryka Kapuścik.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- dyr. GOPS                                                                                  - Aneta Maj-Desperak
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania mieszkańców (około godz. 14.30).
8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Przystajń z organizacjami pozarządowymi 

za rok 2016 (Podinsp. M. Okaj).
9. Informacja  dyrektora  GOPS  na  temat  Monitoringu  Strategii  i  Rozwiązywania  Problemów 

Społecznych Gminy (Dyr. GOPS).
10. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  Gminy  Przystajń  za  rok  2016 

(Dyr. GOPS).
11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) przyjęcia  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2017 (Podinsp. Ł. Grajcar),

2) określenia dodatkowych drzew i krzewów wyłączonych z obowiązku uzyskania zezwolenia 
na ich usunięcie (Podinsp. Ł. Grajcar),

3) określenia  stawek  opłat  za  usuwanie  drzew i  krzewów z  terenu Gminy Przystajń  (Podinsp.  
Ł. Grajcar),

4) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej wraz ze sprzedażą udziału w gruncie  
w m. Podłęże Szlacheckie (Podinsp. M. Drynda),

5) sprzedaży w drodze bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości, położonej w miejscowości 
Kuźnica Nowa, stanowiącej własność Gminy Przystajń (Podinsp. M. Drynda),

6) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego na okres od 
1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. (Kierownik Referatu Oświaty), 

7) uchylenia Uchwały Nr XXIV.223.2017 Rady Gminy Przystajń z dnia 6 lutego 2017 r. w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na Rozbudowę Szkoły Podstawowej w Borze 
Zajacińskim w zakresie świadczenia usług przedszkolnych (Skarbnik Gminy),

8) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na Rozbudowę Szkoły Podstawowej w Borze 
Zajacińskim w zakresie świadczenia usług przedszkolnych (Skarbnik Gminy),

9) udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń  (Skarbnik  
Gminy),
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10) udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń (Skarbnik  
Gminy),

11) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2017 rok (Skarbnik Gminy),
12) zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2017-2024 (Skarbnik  

Gminy).
12. Interpelacje i odpowiedzi na zapytania Radnych.
13. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
14. Zamknięcie sesji.

A d 1
Otwarcia  sesji  dokonała  Przewodnicząca  Rady  Gminy  Przystajń, Radna  Henryka  Kapuścik. 
Powitała wszystkich obecnych na sali. 

A d 2
Przewodnicząca  Rady  Gminy stwierdziła  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  było 
15 Radnych.

A d 3
Przewodnicząca przedstawiła  Radnym propozycję  porządku obrad.  Poprosiła  w imieniu  Wójta 
o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowej  wraz  ze  sprzedażą  udziału  w  gruncie  w  m.  Podłęże 
Szlacheckie i autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Przystajń na 
2017 rok,  a  także  dodatkowego  projektu  uchwały w sprawie  ustalenia  kryteriów wraz  z  liczbą 
punktów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  publicznych  przedszkoli  oraz  oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Przystajń.
Wójt poprosił  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dodatkowego  projektu  uchwały  w  sprawie 
ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  publicznych 
przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Przystajń. Treść uchwały się nie zmienia w porównaniu do tej,  która została podjęta w 2015 r.  
Zmienia  się  jedynie  podstawa  prawna.  Wyjaśnił  dlaczego  są  przygotowane  autopoprawki  do 
projektów uchwał. W autopoprawce do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości  lokalowej  wraz  ze  sprzedażą  udziału  w  gruncie  w  m.  Podłęże  Szlacheckie 
zmieniony zostanie  udział  w gruncie  na  udział  w  nieruchomości  wspólnej  -  w tytule  projektu 
uchwały i w § 1 projektu uchwały. 
Radny Zenon Piśniak powiedział, że przedszkole w Podłężu Szlacheckim jest tylko zawieszone, 
więc dlaczego ten lokal mamy sprzedawać. 
Wójt odpowiedział, że nie musimy podejmować tej uchwały.
Przewodnicząca zapytała  kto  jest  za  przyjęciem  porządku  obrad  z  dwoma  autopoprawkami 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowej  wraz  ze  sprzedażą  udziału 
w gruncie w m. Podłęże Szlacheckie i w sprawie zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2017 rok, 
a  także  dodatkowego  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kryteriów wraz  z  liczbą  punktów 
w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  publicznych  przedszkoli  oraz  oddziałów  przedszkolnych 
w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Przystajń w punkcie 11 podpunkt 7, obecny 
podpunkt 7 stanie się podpunktem 8, itd. 
Porządek obrad po zmianie został ustalony jednogłośnie (15 Radnych było za).

A d 4
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się 
z nim zapoznać. Dlatego poprosiła o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 Radnych za).
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A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące 
załącznik do protokołu. 
Wójt  dopowiedział,  że  na  przydomowe  oczyszczalnie  ścieków  możemy  uzyskać  pożyczkę 
w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej.  Ta  pożyczka  byłaby 
spłacana przez 4 lata. Prosiłby Radę Gminy Przystajń o zajęcie stanowiska w tym temacie. Był 
w Urzędzie Gminy Przystajń przedstawiciel dot. Funduszy Ochrony Gruntów Rolnych i Leśnych 
i  mamy szansę zrealizować Bagna, a w latach następnych Dąbrowę – I  etap – od strony drogi 
powiatowej do P. Czesława Kowalskiego. Złożyliśmy dwa projekty odnośnie Boru Zajacińskiego, 
a  trzeci  złożymy  jutro  odnośnie  Przystajni  dot.  dofinansowania  w  ramach  naboru:  Wzrost 
upowszechniania  wysokiej  jakości  edukacji  przedszkolnej  –  tytuł  projektu:  „W  Borze  każdy 
przedszkolakiem  być  może”;  Poprawa  efektywności  kształcenia  ogólnego  –  tytuł  projektu 
„Dogonimy najlepszych”; Poprawa efektywności kształcenia ogólnego – tytuł projektu „Pomagamy 
najsłabszym”.  25  marca  2017  r.  odbędzie  się  turniej  samorządowców  na  hali  sportowej 
w  Przystajni.  9  kwietnia  2017  r.  na  rynku  w  Przystajni  będzie  organizowany  Kiermasz 
Wielkanocny,  na  podobną  nutę  jak  ten  Kiermasz  Bożonarodzeniowy.  Klub  Sportowy Płomień 
Przystajń uzyskał dofinansowanie z Ministerstwa na wyjazdy dzieci na basen. 1 kwietnia 2017 r. 
o  godz.  15.00 na hali  sportowej  w Przystajni  odbędzie  się  VI  Powiatowa Prezentacja  Tradycji 
Wielkanocnych. 
Radny Janusz Leśniak  zapytał czy te 22 000,00 zł dla Akademii Sportu to nie jest zbyt dużo 
w stosunku do Klubu Sportowego Płomień Przystajń, który dostał 25 000,00 zł. 
Wójt  odpowiedział,  że  Akademia Sportu nam się  rozrosła  i  dlatego w takiej  kwocie otrzymali 
dofinansowanie. Jest to stowarzyszenie i ono ma pełną księgowość, więc wszystko jest przez nich 
rozliczane. 
Radny Janusz Leśniak powiedział, że wie, iż większość rodziców płaci po 50,00 zł czy 60,00 zł na 
miesiąc za zajęcia w Akademii Sportu. 
Wójt  odpowiedział,  że  80  dzieci  z  terenu  Gminy Przystajń  uczestniczy w zajęciach  Akademii 
Sportu. Nie chce wnikać w wątek finansowy. 
Radny Remigiusz  Wręczycki stwierdził,  że  95  % dzieci  jest  z  terenu Gminy Przystajń w tej 
Akademii Sportu. Opłaty z tego co wie to są dobrowolne. Trzeba się cieszyć, że ta Akademia Sportu 
działa, ponieważ inaczej mniejsze dzieci nie miałyby możliwości trenowania. 
Radny Zbigniew Kmieć powiedział,  że Klub Sportowy Płomień Przystajń nie pobiera żadnych 
środków od rodziców i od zawodników. Dzieci mniejsze nie zostały przyjęte do Klubu Sportowego, 
ponieważ nie było klubu na to stać. 
Radny Zbigniew Marczak  powiedział, że mówił Pan Wójt, że Brzeziny, Wilcza Góra, Wrzosy, 
Dąbrowa i  Kamińsko zostają  na II  etap jeśli  chodzi  o  przydomowe oczyszczalnie  ścieków, ale 
wniosków było mało, więc inne miejscowości też miały zostać ujęte w tym I etapie.
Wójt odpowiedział, że będzie II etap i te miejscowości o których Radny Zbigniew Marczak mówił 
realizowane będą w II etapie. Mamy 112 wniosków na I etap, który będzie realizowany w 2017 r., 
a II etap będzie realizowany w 2018 r. Myślimy również nad II etapem dot. solarów. 
Radny  Józef  Chrzęstek powiedział,  że  firma  wykonująca  montaż  solarów  robi  to  szybko 
i sprawnie. Są ludzie zainteresowani solarami, więc warto ten II etap zrobić. 
Radny Jan Sas zapytał co to za komisja dzieliła te środki na sport dot. otwartego konkursu ofert na 
realizację zadania publicznego w zakresie ochrony zdrowia oraz wspierania i upowszechniania 
kultury fizycznej w Gminie Przystajń i czy ktoś odszedł z Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Przystajni, że był nabór na asystenta rodziny. 
Dyrektor GOPS odpowiedziała, że jedna Pani odeszła i dlatego był nowy nabór. 
Radny Jan Sas zapytał o sprzedaż działki w Kuźnicy Nowej. Co to za działka. Chciałby również 
uzyskać informację na temat korzystania dzieci z funkcji logopedy. Kto z tej logopedii korzysta. 
Czy są to te same dzieci cały czas. Zapytał dlaczego jest przygotowany plan przebudowy sieci 
wodociągowej na ul. 40-lecia PRL w Przystajni skoro Komisja Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury 
miała wątpliwości. 
Wójt odpowiedział, że w komisji dot. otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 
w zakresie ochrony zdrowia oraz wspierania i upowszechniania kultury fizycznej w Gminie 
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Przystajń była Podinspektor Marta Okaj  i  Podinspektor Agnieszka Zabawa. Działka w Kuźnicy 
Nowej  jest  działką  zajętą  przez  staw  Pana  Krupy.  Z  przebudowy  sieci  wodociągowej  na 
ul.  Targowej  w Przystajni  o  której  była  mowa na  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa i  Infrastruktury 
zrezygnowaliśmy.  Musimy  jednak  przebudować  sieć  wodociągową  na  ul.  40-lecia  PRL 
w Przystajni. Będziemy też musieli  zrobić ul.  Ogrodową w Przystajni i  dodatkowy zbiornik na 
ujęciu wody w Przystajni. Ile dzieci obejmuje logopeda i ile ma godzin to on na chwilę obecną nie 
wie. 
Radny Jan Sas poprosił o odpowiedź dot. logopedy na piśmie. 
Radny Edward Chamela  zapytał  czy na asystenta  rodziny nie  było nikogo chętnego z terenu 
Gminy Przystajń.
Dyrektor GOPS odpowiedziała, że nikt z terenu Gminy Przystajń się nie zgłosił. 
Radny Janusz Leśniak zapytał w jaki sposób będą wyglądały wyjazdy dzieci na basen. 
Wójt odpowiedział, że to szkoła będzie decydowała jak te wyjazdy będą wyglądały. 
Radny Waldemar Woźny zapytał czy Akademia Sportu płaci za wynajem hali. 
Wójt odpowiedział, że nie, ponieważ mieszkańcy gminy nie płacą za wynajem, ponieważ zgodnie 
z uchwałą są zwolnieni. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  powiedziała,  że  ta  droga  na  Dąbrowie  nie 
będzie robiona tam gdzie ona mieszka, a Pan Wójt jej powiedział, że do niej będzie fajna droga. 
Wójt odpowiedział, że ten pomysł zrobienia I etapu drogi na Dąbrowie nie jest nowym pomysłem. 
Uważa, że od tamtej strony zrobienie drogi na Dąbrowie jest bardziej potrzebne i zasadne. 

A d 6
Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury  przedstawił 
Przewodniczący Komisji – Radny Jan Sas. Powiedział dodatkowo, że 22 marca 2017 r. o godz. 
13.30 będzie spotkanie na Kostrzynie odnośnie budowy chodnika na Kostrzynie. W ciągu tygodnia 
zostanie  ogłoszony przetarg  na  drogę  powiatową Bór Zajaciński  (Węzina)  -  Ługi-Radły –  Bór 
Zajaciński – Wrzosy – Brzeziny - Przystajń.
Przewodnicząca  zapytała  czy  są  jakieś  uwagi  i  zapytania  do  sprawozdania  Komisji  Budżetu, 
Rolnictwa i Infrastruktury.
W związku z brakiem uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 7
Przewodnicząca zapytała czy mieszkańcy obecni na sali, mają jakieś zapytania.
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz  powiedziała,  że znów jej  firma odbierająca 
odpady komunalne nie zostawiła worków na odpady komunalne. Będzie prosiła o większą ilość 
worków od P. Łukasza Grajcara. Zapytała: czy była jakaś awaria jeśli chodzi o wodę, ponieważ 
leciała brzydka woda; jaka będzie nawierzchnia tej  drogi w Dąbrowie; czy coś jest nam więcej 
wiadomo odnośnie tej uchwały antysmogowej, dla kogo jest robiona polityka antysmogowa, dla 
jakiej grupy obywateli; czy któryś z sołtysów reprezentował nas odnośnie Dnia Sołtysa.  
Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o odpady komunalne to nie mamy z firmą odbierającą odpady 
komunalne większych problemów. Może po prostu ma Pani pecha. Worki na cały rok może Pani 
zabrać. Mamy duży poziom odżelaziania i dlatego woda mogła taka być u Pani. Awarii na ujęciu 
wody nie  było.  Jeżeli  woda  leci  brzydka  to  pracownik  może  zrobić  płukanie  sieci.  Droga  na 
Dąbrowie  będzie  asfaltowa,  taka  sama  jak  na  Kamińsku,  ale  nie  mamy  jeszcze  na  tę  drogę 
dofinansowania.  Projekt  uchwały  antysmogowej  jest  czymś  abstrakcyjnym.  Żeby  taki  projekt 
zrealizować  to  trzeba  mieć  na  to  środki.  Wie,  że  Dzień  Sołtysa  był  11  marca  2017  r.,  ale  
w Warszawie nikt nie był jeśli chodzi o Dzień Sołtysa. 
Radny  Jan  Sas  powiedział,  że  w  jednym  miesiącu  nie  wystawił  odpadów  komunalnych, 
a w kolejnym miesiącu wystawił więcej odpadów niż zawsze, więc pracownicy mieli problem, żeby 
te odpady odebrać. 
Radny Zenon Piśniak  poruszył temat PKS-u Częstochowa. Zapytał czy nie można byłoby tego 
kursu wydłużyć. Poruszył również temat handlu we Wszystkich Świętych na chodniku. Chciałby, 
żeby nie było takiej sytuacji na przyszłość. 
Wójt odpowiedział, że nikt nie stał na chodniku i sprzedawał we Wszystkich Świętych. 
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Radny Remigiusz Wręczycki powiedział,  że  z tego co się  orientował  to  ta  nasza linia  PKS-u 
Częstochowa jest bardziej rentowna niż inne i dlatego można by ich zapytać czy te nasze bilety nie 
mogłyby być tańsze. 
Radna  Zdzisława Kulej zapytała  czy  chociaż  dwa  razy  w  tygodniu  nie  mógłby  jechać  PKS 
Częstochowa na Kamińsko. 
Wójt odpowiedział,  że  można zabrać  się  autobusem szkolnym,  który dowozi  dzieci  do  szkoły 
w Przystajni.  
Radna Zdzisława Kulej  powiedziała,  że szkolny autobus jedzie  bardzo wcześnie,  więc dobrze 
byłoby, żeby był jeszcze jakiś inny środek komunikacji. 
Radny Edward Chamela  poruszył  temat  nie  zatrzymania się  autobusu dziecku,  które stało na 
przystanku, ponieważ było zapisane na inną godzinę odbioru dziecka z przystanku. 
Wójt odpowiedział, że staramy się iść maksymalnie na rękę, jak tylko możemy i nie ma z naszej  
strony złej woli. 
Radny Remigiusz Wręczycki stwierdził,  że  teraz jest  zupełnie  inna kultura  dowozu dzieci  do 
szkoły. Jest to bardzo pozytywne. 
Sołtys Sołectwa Podłęże Szlacheckie Stanisław Kwaśny powiedział, że on jest przeciwny temu, 
żeby  sprzedawać  tę  nieruchomość,  gdzie  mieściło  się  przedszkole  w  Podłężu  Szlacheckim, 
mieszkańcy również są przeciwni. 
Radny Edward Chamela  powiedział,  że na Górkach z wodociągu wydostaje się woda u Pana 
Matyi, zostało to zgłoszone przez Panią Sołtys Sołectwa Górki.
Wójt odpowiedział, że nie wiedział o tym, że taka sytuacji miała miejsce. 
  
A d 8
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Przystajń z organizacjami pozarządowymi 
za rok 2016 przedstawiła Podinspektor Marta Okaj - stanowi załącznik do protokołu.
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś uwagi i zapytania.
Brak pytań do sprawozdania.
Przewodnicząca zapytała kto był w komisji dot.  otwartego konkursu ofert na realizację zadania 
publicznego  w zakresie  ochrony  zdrowia  oraz  wspierania  i  upowszechniania  kultury  fizycznej 
w Gminie Przystajń.
Podinspektor  Marta  Okaj  odpowiedziała,  że  ona  była  członkiem  tej  komisji  i  Podinspektor 
Agnieszka Zabawa. Mógłby być również mieszkaniec gminy gdyby się zgłosił,  że chciałby być 
członkiem takiej komisji, ale nie było zainteresowania. 

A d 9
Informację dyrektora GOPS na temat Monitoringu Strategii i Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Gminy przedstawiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Przystajni Aneta Maj-Desperak - stanowi załącznik do protokołu.
Radny  Józef  Chrzęstek  zapytał  czy  na  wniosek  Radnego  lub  Sołtysa  można  zgłosić  osobę 
o skromnych dochodach.  
Dyrektor GOPS odpowiedziała,  że jeżeli  zostanie ktoś zgłoszony to oni pojadą i  to sprawdzą, 
spróbują dotrzeć do tej rodziny. Poprosiła o to, żeby przyjść i zgłosić tę rodzinę. 
Radny Jan Sas zapytał czy z pomocy społecznej korzysta więcej czy mniej osób. 
Dyrektor GOPS odpowiedziała, że z pomocy społecznej korzysta więcej osób. 

A d 10
Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny Gminy Przystajń za 2016  rok 
przedstawiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Przystajni Aneta 
Maj-Desperak - stanowi załącznik do protokołu.   
Radny Jan Sas zapytał ile godzin tygodniowo pracuje asystent rodziny i ile ma za godzinę. 
Dyrektor  GOPS  odpowiedziała,  że  12  godzin  tygodniowo.  Ma  płacone  18,00  zł  brutto  za 
godzinę. 
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A d 11
Przystąpiono     do     rozpatrzenia     projektów     uchwał     w     sprawie  :  

Radny Zbigniew Kmieć wyszedł.

1.  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2017

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr XXV.225.2017  w sprawie przyjęcia programu 
opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie 
Gminy  Przystajń  w  roku  2017 jednogłośnie  (14  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez 
podniesienie ręki. 

2.  określenia dodatkowych drzew i krzewów wyłączonych z obowiązku uzyskania zezwolenia na 
ich usunięcie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
Radny Janusz Leśniak powiedział,  że szerokie echo idzie odnośnie tej ustawy i dlatego chciał 
zapytać czy nadal obowiązuje okres lęgowy ptaków.
Wójt odpowiedział, że nic się nie zmieniło jeśli chodzi o okres lęgowy ptaków w tej ustawie. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XXV.226.2017 w sprawie określenia dodatkowych 
drzew i krzewów wyłączonych z obowiązku uzyskania zezwolenia na ich usunięcie większością 
głosów (13  Radnych za,  1  Radny wstrzymał się od głosu),  w głosowaniu jawnym przez 
podniesienie ręki.
Za     głosowali  :   R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, W. Woźny, R. Wręczycki.
Wstrzymał   się     od     głosu  :   J. Sas.

3. określenia stawek opłat za usuwanie drzew i krzewów z terenu Gminy Przystajń 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XXV.227.2017 w sprawie określenia stawek opłat 
za usuwanie drzew i krzewów z terenu Gminy Przystajń większością głosów (10 Radnych za, 
4 Radnych wstrzymało się od głosu), w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za     głosowali  :   R.  Bastrzyk,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  Z.  Kulej,  
J. Leśniak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki.
Wstrzymał   się     od     głosu  :   E. Chamela, Z. Marczak, J. Sas, W. Woźny.

Radny Zbigniew Kmieć wrócił. 

4.  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej  wraz ze sprzedażą udziału w gruncie 
w m. Podłęże Szlacheckie

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały autopoprawki. 
Radny  Zenon  Piśniak powiedział,  że  cały  czas  było,  że  przedszkole  jest  zawieszone,  a  nie 
zlikwidowane. Nikt o tym nie wie, ani mieszkańcy, ani rada sołecka. 
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Wójt odpowiedział, że nikt nie podejmował jakichś radykalnych decyzji. Oddział przedszkolny był 
zawieszony w 2015 r. i w 2016 r. Nie wie z jakiego powodu mielibyśmy trzymać ten lokal skoro 
tam w najbliższych latach dzieci nie będzie. Ten lokal jest nieużytkowany i nieogrzewany. Będzie 
on niszczał. 
Radny Waldemar Woźny stwierdził, że po co kupować mieszkanie socjalne w Borze Zajacińskim 
skoro można tam zrobić takie mieszkanie. 
Wójt odpowiedział, że on się nie upiera, żeby ten lokal sprzedawać. 
Sołtys  Sołectwa Podłęże  Szlacheckie  Stanisław  Kwaśny powiedział,  żeby  na  razie  ten  lokal 
zostawić i nie sprzedawać. 
Radny  Remigiusz  Wręczycki powiedział,  żeby  na  przyszłość  porozmawiać  z  mieszkańcami 
w temacie sprzedaży gruntów i nieruchomości w ich sołectwach. 
Radny Jan Sas zaproponował na Podłęże Szlacheckie przyjąć rodzinę z Kazachstanu. 
Radny Edward Chamela uważa, że oddział przedszkola w Podłężu Szlacheckim trzeba najpierw 
zlikwidować. 
Przewodnicząca zaproponowała  ten  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  sprzedaż 
nieruchomości lokalowej wraz ze sprzedażą udziału w gruncie w m. Podłęże Szlacheckie skierować 
do Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.   
14 Radnych było za, 1 Radny wstrzymał się od głosu.   
Rada  Gminy  Przystajń  zdecydowała  o  przeniesieniu projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej wraz ze sprzedażą udziału w nieruchomości wspólnej 
w m. Podłęże Szlacheckie do Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia w celu przeanalizowania.
 

5.  sprzedaży  w  drodze  bezprzetargowej  niezabudowanej  nieruchomości,  położonej 
w miejscowości Kuźnica Nowa, stanowiącej własność Gminy Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr XXV.228.2017  w sprawie  sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości,  położonej w miejscowości Kuźnica Nowa, 
stanowiącej  własność  Gminy  Przystajń większością głosów (14  Radnych za,  1  Radny nie 
głosował), w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za     głosowali  :   R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, J. Sas, W. Woźny, R. Wręczycki.
Nie głosował: Z. Piśniak.

6. dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego na okres od 
1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i opinię Śląskiego Kuratorium Oświaty w sprawie tej 
uchwały (jest  ona  pozytywna);  poinformowała,  że  projekt  uchwały został  również  wysłany do 
Zarządu  Oddziału  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  w  Przystajni;  następnie  zarządziła 
głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XXV.229.2017 w sprawie dostosowania sieci szkół 
podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju  szkolnego  na  okres  od  1  września 
2017  r.  do  31  sierpnia  2019  r.  jednogłośnie  (15  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym  przez 
podniesienie ręki. 

7.  ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  publicznych 
przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
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Wójt  powiedział,  że  23  lutego  2015  r.  podjęliśmy  dokładnie  taką  samą  uchwałę,  teraz 
aktualizujemy tylko podstawę prawną. 
Radny Jan Sas zapytał po co robić te kryteria skoro u nas nie ma problemów z przyjęciem dzieci 
do szkoły i przedszkola. 
Wójt  odpowiedział, że te kryteria musimy ustalić, ponieważ jest to wymóg ustawowy. Dziś nie 
mają zastosowania te kryteria,  ale czymś się trzeba kierować. Teraz zmieniamy tylko podstawę 
prawną. 
Radny Zenon Piśniak uważa, że w Podłężu Szlacheckim przedszkole mogłoby być 9 godzinne, 
a posiłki mogłyby być z kateringu. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XXV.230.2017  w sprawie  ustalenia  kryteriów 
wraz  z  liczbą  punktów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  publicznych  przedszkoli  oraz 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Przystajń 
jednogłośnie (15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

8.  uchylenia  Uchwały    Nr  XXIV  .223.2017    Rady  Gminy  Przystajń  z  d  nia   6  lutego  2017    r  .   
w    sprawie     zaciągnięcia     pożyczki     długo  terminowej     na     Rozbudowę     Szkoły     Podstawowej   
w     Borze     Zajacińskim     w     zakresie     świadczenia     usług     przedszkolnych  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
Skarbnik wyjaśniła, że w podjętej uchwale była źle wpisana podstawa prawna, był art. 83 ust. 1 
pkt 3, a ma być art. 89 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych.  
Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XXV.231.2017  w sprawie  uchylenia  Uchwały 
Nr XXIV.223.2017 Rady  Gminy Przystajń z  dnia  6  lutego 2017 r. w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki  długoterminowej na  Rozbudowę Szkoły  Podstawowej  w  Borze  Zajacińskim 
w  zakresie  świadczenia  usług  przedszkolnych jednogłośnie  (15  Radnych  za)  w  głosowaniu 
jawnym przez podniesienie ręki. 

9.  zaciągnięcia     pożyczki     długo  terminowej     na     Rozbudowę     Szkoły     Podstawowej     w     Borze   
Zajacińskim     w     zakresie     świadczenia     usług     przedszkolnych  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr XXV.232.2017  w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej na  Rozbudowę Szkoły  Podstawowej  w  Borze  Zajacińskim  w  zakresie 
świadczenia usług przedszkolnych jednogłośnie  (15 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez 
podniesienie ręki. 

10. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  XXV.233.2017  w sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń jednogłośnie  (15  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
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11. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  XXV.234.2017  w sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń jednogłośnie  (15  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

Radny Grzegorz Kierat wyszedł. 

12. zmian     w     budżecie     Gminy     Przystajń     na   2017   rok  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały autopoprawki.
Skarbnik wyjaśniła, że autopoprawka dot. planowanej dotacji  z Gminy Panki dot. zadania pod 
nazwą „Przebudowa dróg gminnych relacji Przystajń ul. Kolejowa – Kuźnica Stara – Pacanów”. 
Przeczytała pismo otrzymane z Gminy Panki odnośnie tej drogi w Pacanowie.  
Radny  Edward  Chamela  zapytał  skąd  Pani  Skarbnik  ma  te  pieniądze  na  ten  chodnik 
w Kostrzynie. 
Skarbnik odpowiedziała,  że  otrzymaliśmy  dotację  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Katowicach  na  dofinansowanie  zadania  „Segregacja-
Rewelacja”  -  kampania  edukacyjna  Gminy  Przystajń  i  z  zadania  dot.  budowy  wodociągu 
w Przystajni na ul. Targowej w Przystajni. Ogólnie daje to kwotę dodatkowych 23 000,00 zł na 
chodnik przy drodze powiatowej w Kostrzynie. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XXV.235.2017  w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Przystajń na 2017  rok jednogłośnie  (14  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym  przez 
podniesienie ręki. 

13. zmiany   Wieloletniej     Prognozy     Finansowej     Gminy     Przystajń     na     lata   2017-2024  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę Nr  XXV.236.2017 w  sprawie zmiany  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2017-2024 jednogłośnie  (14  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.  

Ad 12 i Ad 13
Przewodnicząca przeczytała pismo złożone przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci Warsztat Terapii 
Zajęciowej w Hutce odnośnie dofinansowania wkładu własnego do zakupu 24 osobowego autobusu 
na użytek WTZ w Hutce. 
Skarbnik powiedziała, że w tamtym roku otrzymali od nas dotację na samochód i na windę. 
Przewodnicząca  powiedziała,  że  wola  Radnych  byłaby  taka,  żeby  poszukać  jakichś  środków 
w budżecie.
Wójt  powiedział,  że  Dankowice  chciałyby  od  nas  3  000,00  zł  na  podjazd,  a  Zarząd  Osób 
Niewidomych chciałby od nas dotację dot. tygodniowej wycieczki do Dźwirzyna. Zaproponował 
tematy  rozeznać.  W  Gminnym Przedszkolu Publicznym w Przystajni zajęcia logopedyczne 
prowadzi nauczyciel logopeda w ramach 8 godzin tygodniowo tj. dwa dni w tygodniu po 4 godziny 
zegarowe, zajęciami z logopedii zostało objętych 29 dzieci, w tym 1 dziecko z oddziału w Górkach, 
1  dziecko z oddziału w Kostrzynie. W Publicznej Szkole Podstawowej w Borze Zajacińskim jest 
9 godz. i 15 min. logopedii. Liczba godzin logopedii w szkole – 6 godz., w przedszkolu - 3 godz.  
15 min. Liczba dzieci/uczniów korzystających z zajęć logopedii w szkole 15 i w przedszkolu 16. 
W  Zespole Szkół w Przystajni zajęcia z logopedii prowadzone są  w wymiarze 10  godzin zajęć 
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tygodniowo;  uczniów  objętych  zajęciami  jest  29,  w tym zajęciami z logopedii objętych  jest 
28 uczniów ze szkoły podstawowej i 1 uczeń z gimnazjum.
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  zapytała  o  zarządzenie  nr  13/2017  z  dnia 
6 lutego 2017 r. w sprawie zmiany planów finansowych jednostek budżetowych Gminy Przystajń.
Skarbnik  odpowiedziała,  że  podjęcie  uchwały  na  sesji  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy 
Przystajń  na  2017  rok  pociągnęło  za  sobą  to  zarządzenie  dot.  zmiany  planów  finansowych 
jednostek budżetowych. 
Radny Edward Chamela zapytał ponownie o wyciek wody w Górkach. 
Radna  Jadwiga  Jelonek odpowiedziała,  że  Pan  Paweł  Antczak  stwierdził,  że  był  na  polu 
w Górkach i nie znalazł wycieku. Taką informację ma zapisaną w notesie. 
Wójt powiedział, że wodociąg jest naszym wspólnym interesem i jeżeli będzie coś się działo to 
trzeba to zgłaszać. 
Radny Remigiusz Wręczycki zapytał czy nasze szkoły będą protestowały 31 marca 2017 r. 
Wójt  odpowiedział,  że  on  nie  wyobraża  sobie  tego,  żeby  nasi  nauczyciele  protestowali 
i strajkowali. 
Przewodnicząca powiedziała, że zajęcia mają być normalnie prowadzone. 
Wójt powiedział, że u nas nie ma zagrożenia odnośnie tego, że ktoś będzie zwolniony. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  zapytała  czy  zwiększa  się  u  nas  liczba 
mieszkańców.
Sekretarz odpowiedział, że jest na podobnym poziomie. 
Wójt  powiedział,  że  czekamy  na  przetargi,  które  będą  na  drodze  powiatowej  i  gminnej. 
W kwietniu 2017 r. przetargi będą rozstrzygnięte. Jeżeli zostanie nam środków to będziemy chcieli 
zrobić drogę na Górkach-Stanach i projekt kanalizacji na Kostrzynie. 
Radny Remigiusz Wręczycki stwierdził, że na Kostrzynie też coś trzeba robić i ma nadzieję, że 
zostanie ten projekt zrobiony. 
Wójt powiedział, że będziemy chcieli również wymienić piec w budynku Urzędu Gminy Przystajń. 
Radny Robert Bastrzyk zapytał czy te dwa drzewa na rynku w Przystajni będą przycięte.
Wójt odpowiedział, że będą przycięte. 
Radny Janusz Leśniak powiedział, że dobrze byłoby gdybyśmy zrobili drogę na ul. 40-lecia PRL 
w Przystajni.
Radny Zenon Piśniak poruszył temat zrobienia kanalizacji w Podłężu Szlacheckim.
Wójt  odpowiedział,  że  na  Podłężu  Szlacheckim  byłaby  potrzebna  dodatkowa  oczyszczalnia 
ścieków, ponieważ pod górę byłoby ciężko popchnąć te ścieki. 
Przewodnicząca przypomniała o oświadczeniach majątkowych, które trzeba złożyć do 30 kwietnia 
2017 r. 

Ad 14
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodnicząca  dokonała  zamknięcia  XXV  sesji 
VII kadencji Rady Gminy Przystajń.

Protokolant:                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                       
                                                                                             mgr Henryka Kapuścik
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